
Saksprotokoll i Formannskap - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Formannskapet valgte å behandle saken, selv om den ikke sto på sakskartet i innkallingen.  
 
Ordfører foreslo at administrasjonen snarest burde vurdere om de skulle kjøpe eiendommen, 
med en maksgrense på kr 1,6 millioner.  
 
Votering:  
10 for og 4 imot, og forslaget ble dermed vedtatt.  
Disse stemte imot: 
Bjørnar Buhaug (SP), Harald Fagervold (PP), Benjamin Schei (H) og Marthe Småvik (FRP).  
 
 
Endelig vedtak: 
 
Formannskapet ber administrasjonen snarest vurdere kjøp av eiendommen. 
 


